
Dočkáme se lesoparku Hloučela i v jižní části města? 

Každý z nás se těší na příjemný jarní den, kdy nás teplé sluneční paprsky lákají ven k procházkám, 

sportování a aktivnímu odpočinku kole či bruslích v lesoparku Hloučela.  Tam, kde před první 

světovou válkou byly jen pole a polní cesty, existuje dnes zelený půlkruh táhnoucí se souvisle od 

Mostkovic až k dálnici na Olomouc. V Prostějově není snad nikdo, kdo by 7 kilometrů dlouhý lesopark 

podél říčky Hloučely neznal a nevyužíval. Proč by však podobný biokoridor nemohl existovat i na jižní 

straně města?  

Domnívám se, že město Prostějov musí brát v potaz nejen potřeby rozvoje od okraje města směrem 

k centru, ale musí zohlednit i přírodu a celkové prostředí, které na město bezprostředně navazuje a 

sousedí s ním. Město od okolní přírody nebude nikdy odtržené, naopak nově založený lesopark by 

mohl tvořit spolu s dalšími částmi města harmonický celek. 

V poslední době vnímám, že jižní část Prostějova prochází dynamickým rozvojem. V jižní části města 

od Domamyslic po Krasice vyrostly nebo rostou nové rodinné domy a další výstavba bude 

v budoucnu probíhat podél ulice Okružní. Do této oblasti se stěhuje stále více lidí a především 

mladých rodin a citelně zde chybí prostor pro kontakt s přírodou. Sport, běh, kolečkové brusle nebo 

kratší procházky, to vše může umožňovat nový lesopark podél jižní hranice města! 

Tento článek si klade za cíl především znova zahájit o této myšlence veřejnou diskusi. Autor nežije 

v představě, že do roka do dne budou za Krasicemi vysázené desítky nových stromů, ale chce tuto 

myšlenku opět přivést mezi veřejnost. Domnívám se, že nový lesopark pomůže rozdělit rovinatou 

hanáckou krajinu, vytvoří tolik potřebný prostor pro aktivní odpočinek bezprostředním okolí města a 

bude investicí nejen pro nás, ale i naše potomky. 
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